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Wel of niet flitsbezorgen, maatschappelijk verantwoord ondernemen of snoepen van het marktaandeel van
Jumbo? Allemaal vraagstukken die Spar-ceo John van der Ent denkt op te lossen door vol in te zetten op
lokaal. Terug naar waar het allemaal begon: een ‘Sparretje’ in Zoetermeer, met een belangrijke
gemeenschappelijke functie en korte lijnen met leveranciers. John van der Ent ging er tijdens het jaarcongres
RetailTrends Live met topjournalist Frénk van der Linden over in gesprek. Deze RetailTrends Podcast wordt
mede mogelijk gemaakt door Building Blocks.
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